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Abstract (en)
The invention relates to an aqueous composition for pretanning leather, which is characterised in that it contains (a) a reductive saccharide having a
dextrose equivalent of from 10 to 100, and (b) an aliphatic dialdehyde containing 2 to 8 carbon atoms, and is free from mineral salts. Leather treated
with the aqueous composition according to the invention (wet-white leather) is highly suitable for further processing, in particular for the production of
leathers which are free from heavy metals.

Abstract (de)
Beschrieben wird eine wässrige Zusammensetzung zum Vorgerben von Leder, die dadurch gekennzeichnet ist, dass sie (a) ein reduktives Saccharid
mit einem Dextrose-Äquivalent von 10 bis 100 und (b) einen aliphatischen, 2 bis 8 Kohlenstoffatome enthaltenden Dialdehyd enthält und frei von
Mineralsalzen ist. Das mit erfindungsgemässen wässrigen Zusammensetzung behandelte Leder (Wet-White-Leder) eignet sich hervorragend zur
Weiterverarbeitung, insbesondere zur Herstellung von Ledern, die schwermetallfrei sind.
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